

**Resolutions approved at the ordinary
Muscat Gases Co SAOG**

The ordinary general meetings of Muscat Gases Co SAOG was held on Monday , 28/07/2025 at 3:00 p.m. via the e-portal for convening General Meetings which can be accessed through MCDC website www.mcd.om.

The Ordinary General meeting elected Mr.Saleh Omair Nasser Al-Mahthouri, an independent member , who received the highest number of votes, 7,652,653 votes, representing 47.291% of the shareholders who voted in the company's ordinary general meeting that is to fill the vacant seat on the company's board of directors

Salim Said Al Dhahli
OGM Secretary

**القرارات المتخذة في اجتماع الجمعية العامة
العادية لشركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع**

تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع في يوم الاثنين ، الموافق 28/07/2025م ، في تمام الساعة 3:00 مساءً. وذلك عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة والتي يمكن الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.om).

قامت الجمعية العامة العادية بانتخاب الفاضل/ صالح عمير ناصر المحذوري، عضو مستقل حيث حصل على أعلى أصوات 7,652,653 صوت ما نسبته 47.291 % من اصوات المساهمين الذين صوتوا في الجمعية العامة العادية للشركة ، و ذلك لملء المقعد الشاغر بمجلس ادارة الشركة



سالم سعيد الذهلي
أمين سر الجمعية العامة العادية